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§ 1  Godkännande av dagordningen, val av justerare och 

tid för justering 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av ordföranden och ledamoten Stefan Back onsdag den 4 

oktober och anmäls därefter till stadsdelsnämnden den 19 oktober. 

 

§ 2  Uppdaterad balanslista 

Balanslistorna över aktuella respektive utförda uppdrag från 

nämnden uppdaterades – se bilaga 1 och 2.  

 
§ 3  Försöksverksamheten i Fagersjö 

 

a) Familjebostäders satsning i Fagersjö 

Kommunala bostadsbolaget Familjebostäder har ett uppdrag att 

satsa i stadsdelen, och även pengar. En projektledare ska 

anställas för att samordna alla insatser. En modell av stadsdelen 

har tagits fram för workshops om var och hur man kan bygga.  

 

Förvaltningen har bjudit in bland andra Familjebostäder, 

trafikkontoret och stadsbyggnadskontoret till ett möte för att 

diskutera satsningen och samordningen mellan olika aktörer. På 

fråga från ordföranden Moa Sahlin om hur civilsamhället 

kommer in svarade förvaltningschef Kerstin Sandström att 

tanken är att diskussionerna vid mötet bland annat ska utmynna 

i dialoger med invånare och föreningsliv. 

 

b) Medborgarbudget Måsen 

Arbetet med medborgarbudgeten om upprustningen av parkleken 

Måsen går vidare enligt plan. Entreprenören tar fram olika 

förslag på utegym och klätterställningar som invånarna kommer 

att kunna rösta på under senhösten. Föreslogs att förvaltningen 

diskuterar med Familjebostäder om det går att samordna 

omröstningstillfällen med deras workshops om byggplaner. 

 

Nämnden får troligen ett ärende om genomförandebeslut om 

Måsen alldeles i början av 2018. 
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c) Mötesplatsen 

Förvaltningen har gjort ansträngningar för att skapa mer 

aktiviteter på Mötesplatsen, men det bygger också på att 

invånare själva vill delta och ordna aktiviteter. En begränsad 

form av samhällsservice inleds idag. Idrottsförvaltningen och 

andra kommer att hålla temakvällar. Yoga och café kommer att 

erbjudas. Seniorverksamhet startar den 2 oktober. Förskole-

biblioteket finns kvar. Fritidsgården flyttar in i väntan på att 

deras egen lokal är färdigsanerad. Eventuellt kommer en 

utställning om ungdomars resa till koncentrationslägret 

Auschwitz att lånas från fritidsgården Tuben i centrala Farsta. 

Arbetsförmedlingen vill hyra intilliggande lokal från årsskiftet 

för att bedriva arbetsträningsverksamhet liknande den som 

förvaltningen själv bedrev i lokalerna tidigare. 

 

d) Samverkansgruppen 

Bestämdes att bjuda in till möte med samverkansgruppen tisdag 

den 24 oktober klockan 18.00. Då kommer Familjebostäder att 

delta och berätta om sin satsning i området. 

 

§ 4  Trygghetsarbete kring Stieg Trenters torg i Farsta strand 

Förvaltningens samordnare Thomas Kultti berättade om trygghets-

arbetet vid Stieg Trenters torg i Farsta strand, som genomförs inom 

ramen för nämndens och polisens samverkansöverenskommelse. 

Deltar gör även SL och Familjebostäder. Bland annat har en 

otrygghetsinventering genomförts och ett antal konkreta förslag på 

hur man gör torget trevligare har tagits fram. 

 

§ 5  Ansökan om stöd till utveckling av lokala kulturhus 

Kulturnämnden har utlyst möjligheten att söka pengar för att 

starta lokala kulturhus. Förvaltningen har sökt för en satsning på 

Tuben och Mötesplatsen, där Mötesplatsen är tänkt att fungera 

som en filial till ett Kulturhus Tuben. Förvaltningen anser att 

förutsättningarna är goda, med många lokala föreningar, ett rikt 

kulturliv och ett gott samarbete med kulturförvaltningen.  

 

För att satsningen ska kunna genomföras behövs en husvärd och 

en processledare. Förvaltningen har sökt 1,2 miljoner kronor 
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under sammanlagt tre år. Tyvärr har vi hittills bara fått besked att 

vi får 350 000 kronor för resten av år 2017. Förvaltningen 

funderar nu på hur den summan skulle kunna användas, när vi 

inte vet om det går att genomföra en mer långsiktig satsning. 

Kanske skulle beloppet kunna finansiera en förstudie.  

 

§ 6  Ungdomsråd runtom i staden – lägesrapport 

Nämndsekreteraren rapporterade att kartläggningen av 

ungdomsråd runtom i staden ännu är i sin linda, men att det ser 

mycket olika ut. Det finns ingen ”mall” för hur ungdomsråd ska 

se ut eller fungera, och man får därför också olika bilder 

beroende på vem man talar med. Kartläggningen fortsätter. 

 
§ 7  Kommande medborgarforum: Sköndal onsdag den 27 

september och Tallkrogen måndag den 6 november 

Nämndens Medborgarforum i Sköndal onsdag den 27 september 

kommer att hållas i biblioteket. Teman vid de olika diskussions-

borden kommer att vara byggnation, parker, förskola och 

eventuellt trygghet kopplat till äldre. Förhoppningsvis kommer 

förvaltningen att få informationsmaterial om skolor från 

utbildningsförvaltningen för utdelning. 

 

Inga planer finns ännu för nästa Medborgarforum i Tallkrogen. 

 

§ 8  Övriga frågor 

Det fanns inget övrigt att ta upp. 

 
§ 9  Nästa sammanträde 

Demokratirådet håller sitt nästa sammanträde måndag den 27 

november klockan 18.00. 

 


